

Psalm 5 - a Psalm (Псалом 5 - Псалом)

Moderato ♩ = 110

Joseph Parry, 1879 Aberstwyth 77.77 D

1. Lis - ten to my words, O LORD; know the whis - pered things I say.
2. For I know that You, O God, find in e - vil no de - light;
3. Yet in Your a - bound - ing love, to Your house will I draw near,
4. In their mouth there is no truth; all their heart de - struct - ion seeks,
5. Yet, let all who trust in You sing for joy through all their days.

Heed my cry - ing out for help God, my King, to You I pray.
E - vil can - not dwell with You, nor the proud stand in Your sight.
Bow - ing to Your ho - ly place, wor - ship - ing in rev' - rent fear.
Like an o - pen grave their throat, while their tongue with ho - ney speaks.
Guard all those who love Your name; let them give You joy - ful praise.

Hear me in the morn - ing LORD, when I lift my voice on high,
You hate all who prac - tice sin. You de - stroy the one who lies.
Since, O LORD, my en - e - mies all a - round me lie in wait,
Make them bear their guilt, O God; snare them in the things they planned!
Bless - ing to the righ - teous one, You, O LORD, will sure - ly bring;

Set - ting forth my plea to You, look - ing out with watch - ful eye.
For the LORD a - bom - i - nates those who schemes of blood de - vise.
Lead me in Your righ - teous - ness; make Your way be - fore me straight.
Cast them out for all their sins: re - bels who a - gainst You stand.
With Your fa - vor, like a shield, You will give him co - ver - ing.

Псалом 5 - Псалом (Psalm 5 - a Psalm)

Moderato ♩ = 110

Joseph Parry, 1879 Aberstwyth 77.77 D

1. О, мой Бог, у - слышь ме - ня, по - мы - слы мо - и пой - ми,
2. Не - че - сти - вый ни - ког - да не пред - ста - нет пред То - бой,
3. Но по ми - ло - сти Тво - ей в дом во - йду свя - щен - ный я,
4. Прав - ды не - ту в их у - стах, ги - бель серд - це их не - сет,
5. Те ж, кто ве - ру - ет в Те - бя, пусть ли - ку - ют вра - до - сти,

Внем - ли пла - чу мо - е - му, Царь и Бог, к Те - бе мо - льбы!
Не при - бли - зи - тся к Те - бе без - за - кон - ный, гре - шный, злой.
В стра - хе хра - му по - кло - нюсь, о, мой Бог, на - правь ме - ня!
Лесть на - лжи вых я - зы - ках, рты их, как от - кры - тый гроб.
Бу - дешь им за - сту - пни - ком, пусть То - бо - ю хва - лят - ся.

Я пред - ста - ну пред То - бой, ра - но я зо - ву Те - бя,
Кро - во - жад - ных Ты, Го - сподь, от - вер - га - ешь на - все - гда,
На - став - ляй ме - ня во всем, рас - пря - ми пе - ре - до мной
По - ка - рай их, Бо - же мой, зло их пусть по - гу - бит их,
О, Все - выш - ний, Ты все - гда по - кро - ви - тель пра - вед - ных,

Бу - ду ждать, что ска - жешь Ты, Бог не лю - бя - щий гре - ха.
Всех ко - вар - ных и лже - цов, у - ни - что - жишь без сле - да.
Все пу - ти Тво - и, Го - сподь, к за - вис - ти мо - их вра - гов.
За не - че - сти - е от - ринь всех ху - ли - те - лей Тво - их.
Ты бла - го - сло - ве - ние - ем, как щи - том вен - ча - ешь их.